
GENERALFORSAMLING 2021 – UDSAT TIL 27. 10 (FRA PRIMO MARTS)  
1. BERETNING FOR 2020  

2. UDFORDRINGER ULTIMO 2021

3. RENOVERING AF 9 UDENDØRS BANER HERAF 4 HYBRID (HELÅRS)

4. PADEL I RØDOVRE OG OMKRING RØDOVRE TENNISKLUB
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VI ER KOMMET IGENNEM 
MED FINE SPORTSLIGE RESULTATER OG MEDLEMSUDVIKLING (+98)

MEN LEDELSEN, TRÆNERE OG ADMINISTRATION 
PRESSET TIL DET YDERSTE OG VI SKAL ORGANISERE OS 

MERE EFFEKTIVT OG MOTIVERENDE FREMOVER

• Mette Frederiksen holdt pressekonference samme aften, hvor vi afholdt sidste generalforsamling

• Lukning 1 (11. marts – primo maj) og lukning 2 (9. december – 23. april)

• Drive tennisklub 16 måneder under varierende nedlukningspres 

• Beretning for 2020 – ikke 2021 - tanker om 2022 
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Hvordan?



RENOVERING AF UDENDØRSBANER 
MED 4 HELÅRSBELÆGNINGER

• Kommunen står for anlæg, etablering, vedligehold og drift; (50 % af udgifterne ved at drive tennisklubben)

• Renovering på Kommunens plan siden 2003, udsat til 2023

• Budgetforlig 2022-2025 => renovering af 9 baner, herunder 4 som hybrid, gennemføres i 2023,

• Nyt dræn,

• Nye belægninger

• Nyt lys på alle baner

• Nyt adgangssystem

• 4 baner som helårsbaner

• I alt 3,7 mio kr.

• Fælles projektfølgegruppe 
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3 + 4 fremover => helårsmedlemskab til 5-700 medlemmer
• Hvordan bygger vi rigtigt?
• Hvordan udbyder vi baner fremover?

Stor tak til Kim Hammer, DF
Og borgmester Britt Jensen, S



PADEL I RØDOVRE

• Padel er hurtigt voksende ketsjersport, som ligger tæt op ad tennis

• Blev opmærksom på mulighederne i 2017, officielt forslag til kommunen i april 2018

• Ingen interesse i 3 år, men vi har internt undersøgt og fulgt udviklingen løbende,

• Padelcentre, padelklubber og padel i tennisklubber nu overalt i Danmark; 500 baner

• Udviklingen i Rødovre stået stille, først bevægelse i forbindelse med ny borgmester 
efterår 2020,

• Vort forslag 6. januar 2021, Rødovre Padel Club, private investorer og nu pilotprojekt hos 
Kommunen i efteråret 2021.   En prioriteringsrunde årligt de næste 8 år 10 mio kr. 
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PADEL I RØDOVRE
HVORDAN KAN VI KOMME MED?

Alternativer Investering Ekstra Udgift Antal ”helårs” 
idrætsudøvere

2 ved indgangen - A 1,5 mio kr. Fredet område +150

3 Woodpadhal v/indgang/vold - B 3 ½ mio kr. Miljø, fjerne forurene jord
Eller nedlægge P-plads

+ 300
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6 i ny padelhal i Rødovre - C 12-14 mio kr. Andre anvendelser + 600

Kombinationer:
• A eller B => 150 => 300
• A+C => 150 + 600
• B + C => 300 + 600 

Finansiering og organisering:
• Kommunen prioriteret løsning (3-6)
• Privat investor m/foreningsvilkår  (3-8)
• Medfinansiering A (2)

Samarbejde imellem 
Rødovre Padel Club og 
Rødovre Tennisklub?!?

2 minitennis opgraderes ½ mio kr. Omlægge 
minitennisbaner

(+50)

2 på tennisbane 1 mio kr. Nedlægge tennisbane (+25)


